
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 21. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 47
Idet spørger henviser til situationen i Præstbro i Nordjylland om de mange bosteder og 
deres indvirkning på landsbymiljøet, som bl.a. beskrevet i artiklerne »Efter hærværk: - 
Der er for mange af de her beboere i byen« og »En gruppe beboere fylder for meget: 
Borgmester vil have minister til at gribe ind«, bragt i Nordjyske hhv. den 9. juni og den 
24. juni 2024, vil ministeren forholde sig til problemstillingen, og vil ministeren medtage 
forholdsregler i Socialtilsynet, så det sikres, at tilsynet kan og skal tage geografiske 
forhold i betragtning ved placering af nye bosteder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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